



ՏԵՂԵԿԱՏՎԱԿԱՆ ՆԱՄԱԿ

ՀԱՐԳԵԼԻ՝ ՈՒՍԱՆՈՂՆԵՐ, ԳՈՐԾԸՆԿԵՐՆԵՐ,
ԽԱԶԱՏՈՒՐ ԱԲՈՎՅԱՆԻ ԱՆՎԱՆ ՀԱՅԿԱԿԱՆ ՊԵՏԱԿԱՆ ՄԱՆԿԱՎԱՐԺԱԿԱՆ
ՀԱՄԱԼՍԱՐԱՆԻ ՍԿԶԲՆԱԿԱՆ ԿՐԹՈՒԹՅԱՆ ՖԱԿՈՒԼՏԵՏԸ ԿԱԶՄԱԿԵՐՊՈՒՄ Է
«ՍԿԶԲՆԱԿԱՆ ԿՐԹՈՒԹՅԱՆ ԱՐԴԻ ՄԱՐՏԱՀՐԱՎԵՐՆԵՐԸ ԵՎ ՀԵՌԱՆԿԱՐՆԵՐԸ»
ԽՈՐԱԳՐՈՎ ՄԻՋԱԶԳԱՅԻՆ ԳԻՏԱԺՈՂՈՎ ՈՒՍԱՆՈՂՆԵՐԻ, ԱՍՊԻՐԱՆՏՆԵՐԻ ԵՎ
ԴԱՄԱԽՈՍՆԵՐԻ ՄԱՍՆԱԿՑՈՒԹՅԱՄԲ

Երևան, 2025 թ., հոկտեմբերի 7
(հեռավար ձևաչափով, աշխատանքային լեզուներ՝ հայերեն, անգլերեն, ռուսերեն)

Գիտաժողովի նպատակն է քննարկել սկզբնական կրթության արդի
մարտահրավերները, առաջադրել նորարարական լուծումներ՝ նպաստելով
նախադպրոցական և տարրական կրթության ոլորտների բարելավմանը:

Գիտաժողովի ուղղությունները.

- 1. Սկզբնական կրթության այլընտրանքային և նորարարական մոտեցումներ.
հետազոտությունների արդյունքների վերլուծություն:*
- 2. Ուսուցման և դաստիարակության ժամանակակից մեթոդների կիրառումը ՆՈՒՀ-ում
և տարրական դպրոցում:*
- 3. Արհեստական բանականության և մեդիատեխնոլոգիաների կիրառումը,
մեդիակրթությունը ՆՈՒՀ-ում և տարրական դպրոցում:*
- 4. Ներառական կրթության կազմակերպումը ՆՈՒՀ-ում և տարրական դպրոցում:*

Գիտաժողովի անցկացման պայմանները

Գիտաժողովին մասնակցելու հայտերը ներկայացնել մինչև **2025թ.հունիսի 25-ը**՝ հետևյալ հղմամբ՝

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScADvo-KJyEkvimN4TWie16rW98pPCsAibuE9Byxnr_1Vv-6A/viewform?usp=header

Հոգվածները ներկայացնել մինչև **սեպտեմբերի 10-ը**՝ հավելված 1-ում նշված պահանջներին համապատասխան:

Գերադասելի են ուսանող-դասախոս համահեղինակությամբ հոգվածներն ու զեկույցները:

Գիտաժողովի աշխատանքային լեզուներ են *անգլերենն ու ռուսերենը*: Ընտրված լավագույն զեկույցները կներկայացվեն գիտաժողովի ընթացքում՝ տեսաձայնագրության միջոցով, իսկ ներկայացված բոլոր նյութերը գրախոսումից և հրատարակության երաշխավորումից հետո կտպագրվեն առանձին ժողովածուով՝ էլեկտրոնային տարբերակով:

Հոգվածներն անհրաժեշտ է ուղարկել maramiraghyan80@gmail.com էլ. փոստին:

Լրացուցիչ տեղեկությունների համար կարող եք կապ հաստատել գիտաժողովի

կազմակերպիչների հետ՝ նշված էլեկտրոնային հասցեով:

Հավելված 1.

Հոդվածներին ներկայացվող պահանջները

Հոդվածի ծավալը չպետք է գերազանցի 5 տպագիր էջը: Ձևաչափ-ը՝ MS World նիշք (file), թղթի չափը՝ A4, լուսանցքները՝ 2 սմ բոլոր կողմերից, ձևակերպում՝ Times New Roman:

Հոդվածի վերնագիրը գրվում է մեջտեղում՝ մեծատառերով և թավ, հաջորդ տողում՝ աջ հավասարումով հեղինակ(ներ)ի անուն(ներ)-ազգանուն(ներ)ը, հաջորդ տողում՝ կազմակերպության ամբողջական անվանումը, էլեկտրոնային հասցե:

Մեկ տող բացակից հետո՝ հոդվածի ամփոփումը՝ մինչև 150 բառ, ներքևում բանալի բառերը՝ 5-7 բառ, ապա հոդվածի ամբողջական տեքստը: Հաջորդիվ՝ գրականության ցանկը (3-7 անուն)՝ ԳՐԱԿԱՆՈՒԹՅՈՒՆ վերնագրով:

Գրականության ցանկում ներկայացված աղբյուրները պետք է հղումներ ունենան հոդվածի տեքստում՝ ուղիղ փակագծերում, օրինակ՝ [8, էջ 16]:

Գրականության ցանկից հետո ներկայացնել ամփոփումն օտար լեզվով (անգլերեն կամ ռուսերեն)՝ մինչև 150 բառ:

INFORMATIVE LETTER

DEAR STUDENTS AND COLLEAGUES,

The Faculty of Primary Education of Khachatur Abovian Armenian State Pedagogical University is organizing an International Conference titled “**Modern Challenges and Perspectives of Primary Education**” with the participation of students, postgraduates and lecturers.

Yerevan, October 7, 2025

(Online format, working languages: Armenian, English, Russian)

The goal of the conference is to discuss the current challenges in primary education, propose innovative solutions contributing to the improvement of the preschool and primary education spheres.

Conference Directions:

1. Alternative and Innovative Approaches in Primary Education: Analysis of Research Findings
2. Application of Modern Methods of Teaching and Upbringing in Preschool Educational Institutions and Primary Schools
3. Use of Artificial Intelligence and Media Technologies: Media Education in Preschool Educational Institutions and Primary Schools
4. Organization of Inclusive Education in Preschool Educational Institutions and Primary Schools

Conference Participation Guidelines

Applications for participation must be submitted **by June 25, 2025**, via the following link:
<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScADvo-KJyEkvimN4TWie16rW98pPCsAibuE9Byxnr1Vv-6A/viewform?usp=header>

Articles must be submitted **by September 10**, in accordance with the requirements outlined in Appendix 1.

Articles and presentations co-authored by students and lecturers are especially encouraged.

The working languages of the conference are **English and Russian**. The selected presentations will be presented during the conference in the form of video recordings. All submitted materials, after review and publication approval, will be published in a separate electronic collection of papers.

Articles should be sent to the email address maramiraghyan80@gmail.com. For further information, you can contact the conference organizers via the provided email address.

Requirements for Articles

The length of the article should not exceed 5 typed pages.

Format: MS Word file, paper size: A4, margins: 2 cm on all sides, font: Times New Roman.

Article Formatting

The title of the article should be centered, written in uppercase and bold.

On the next line, aligned to the right, write the author's (or authors') full name(s).

On the following line, provide the full name of the organization and the email address.

After skipping one line, include the abstract (up to 150 words).

Below the abstract, provide 5-7 keywords.

Then follows the main text of the article.

After the text of the article follows the list of references (3-7 sources), under the heading

REFERENCES.

All sources listed in the references must be cited in the article text using square brackets, e.g., [8, p. 16].

After the references, include a summary in a foreign language (English or Russian), up to 150 words.

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО
УВАЖАЕМЫЕ СТУДЕНТЫ И КОЛЛЕГИ!

Факультет начального образования Армянского государственного педагогического университета имени Хачатура Абовяна организует международную конференцию на тему

«Современные вызовы и перспективы начального образования»

с участием студентов, аспирантов и преподавателей.

г. Ереван, 7 октября 2025 г.

(в онлайн-формате, рабочие языки: армянский, английский, русский)

Цель конференции - обсудить современные вызовы в сфере начального образования, предложить инновационные решения, способствующие улучшению дошкольного и начального образования.

Направления конференции:

1. Альтернативные и инновационные подходы в начальном образовании: анализ результатов исследований
2. Применение современных методов обучения и воспитания в дошкольных образовательных учреждениях и начальной школе
3. Использование искусственного интеллекта и медиатехнологий: медиаобразование в ДООУ и начальной школе
4. Организация инклюзивного образования в ДООУ и начальной школе



Условия участия в конференции

Заявки на участие необходимо подать **до 25 июня 2025** года по следующей ссылке:

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScADvo-KJyEkvimN4TWie16rW98pPCsAibuE9Byxnr_1Vv-6A/viewform?usp=header

Статьи необходимо представить **до 10 сентября** в соответствии с требованиями, изложенными в Приложении 1.

Особо приветствуются статьи и доклады, подготовленные в соавторстве студентов и преподавателей.

Рабочие языки конференции: английский и русский.

Отобранные доклады будут представлены во время конференции в виде видеозаписей.

Все представленные материалы, после рецензирования и утверждения к публикации, будут опубликованы в отдельном электронном сборнике статей.

Статьи необходимо отправлять на адрес электронной почты: maramiraghyan80@gmail.com

Для получения дополнительной информации вы можете связаться с организаторами конференции по указанному адресу электронной почты.



Приложение 1

Требования к статьям

Объём статьи не должен превышать 5 печатных страниц.

Формат: файл MS Word, размер бумаги — А4, поля — по 2 см со всех сторон, шрифт - Times New Roman.

Оформление статьи:

Заголовок статьи — по центру, прописными буквами, жирным шрифтом.

На следующей строке — справа — полное имя автора (или авторов).

Далее — полное наименование организации и адрес электронной почты.

Через строку — аннотация (до 150 слов).

Под аннотацией — 5–7 ключевых слов.

Затем следует основной текст статьи.

После основного текста — список литературы (3–7 источников) под заголовком

ЛИТЕРАТУРА.

Все источники из списка литературы должны быть процитированы в тексте статьи в квадратных скобках, например: [8, с. 16].

После списка литературы необходимо представить резюме на иностранном языке (английском или русском) объёмом до 150 слов.